

《单词百科:interestingness是什么意思?interestingness怎么发音?interestingness的解释和用法》

英语单词interestingness是什么意思?interestingness怎么读?interestingness怎么发音?高 升网为您整理了interestingness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小 编一起来看看吧!



interestingness的意思

1、兴趣性;

interestingness的近义词

1、interest n.兴趣;吸引力;爱好;利息;利益;利益相关者;股权;利害关系;;

interestingness的反义词

1、uninterestingness 不感兴趣

interestingness的双语例句

1. Life-style recreational sports-creative thinking adroit application, and striving for easiness, simplicity and interestingness.

生活化的休闲运动 — 创意思考、灵活运用, 力求浅化 、 简化、趣味化.

2. The emerging of Sports TV not only increased interestingness and recreational use of television program, but also helped to disseminate sporting events.

体育电视的出现,不仅为电视节目增加了趣味性和娱乐性,也为体育项目的传播起到 推波助澜的作用。

3. Improve students' interestingness and learning efficiency by introduce examples like the impoundment of reservoir, the most value of resistors, sales pricing etc. that is familiar to students into the teaching and the aesthetic value of inequalities.

学生熟悉的水库蓄水、电阻最值、销售定价等关于不等式的生活实例融入课堂教学及 向同学们介绍相关不等式的美学价值等方式以达到提高数学教学的趣味性,提高学习 效率。

- 4、The Interestingness Measure and its Application in Learning Guidance System 兴趣度在选课指导系统中的研究与应用
- 5、The Comparative Study on Interestingness Measures for Mining Association Rules 关联规则兴趣度度量方法的比较研究
- 6、Interestingness Research of Association Rules in Incremental Mining Data 兴趣度在增量的关联规则挖掘中的研究
- 7. Defining interestingness and putting forward new algorithm of mining association rules including negative items.

定义兴趣度,提出挖掘含负属性项关联规则算法。

8. WWW Personalized Information Retrieval Based on Measures of Interestingness

基于感兴趣度的WWW个性化信息发现

以上是高升网为您整理的interestingness怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助



。查看更多关于interestingness的用法、interestingness的释义、interestingness的相关 详情请点击:<u>https://dict.fags.cn/interestingness</u>

